
Uitkomsten Commissie Stadsontwikkeling  d.d. dinsdag 02 december 2014 

 

Besluitenlijst Commissie Stadsontwikkeling 
 

Datum: Dinsdag 02 december 2014 Registratienummer: NOT14-0417 

Aanwezig: A.G.W. Jongenelen (plv.voorzitter), A.S. Wolkorte-Flijders commissiegriffier 
HOP: Mw. M.A.W. Bankras, S.C. van der Molen 
CDA: N. Kevik, F.J.J. Zuurbier  
VVD: A. Harren, F. Hoekstra 
SP: T. Degreef, M.C. Ooms 
D66: J.R. Vrieswijk, M. Feelders 
Senioren Heerhugowaard: J.J. van der Starre, G.B. Dirkmaat 
Burgerbelang: Mw. M. Jongejan, C. Zonneveld 
PvdA: S. Brau, Mw. R. Fattah 
ChristenUnie: Mw. T.J. Visser 
Nederland Duurzaam: R.A. Marchal, F.J. Marchal 
GroenLinks: R. H. Schoemaker, P.J. de Groot 
 

Afwezig:  Mw. J.M. Jong-Kalverboer (CU) 
 

Bestuurlijk: Wethouder V.C.M. Stam, wethouder G. Oude Kotte 

Ambtelijk: A. van Essen 

Nr. Onderwerp: 

01 Opening-mededelingen en vaststellen agenda 

 Afwezig: Mw. J.M. Jong-Kalverboer (CU) 
 

De heren Feelders en  Schoemaker schoven iets later aan. 
 
De heer Paul Chorus is aanwezig voor agendapunt 6 Presentatie “Maak Plaats”  
 
Er zijn verder geen bijzonderheden m.b.t. de agenda 

02 Publieksrondvraag - spreekrecht 

 Er hebben zich geen sprekers gemeld. 

03 Vaststellen besluitenlijst 04 november 2014 

 De notulen worden ongewijzigd vastgesteld 

04 Vaststellen termijnagenda commissie SO 

 SP vraagt wanneer de actualiseren van het Gemeentelijk Verkeers- en vervoersplan 
verwacht wordt? 

05 Actieve informatie vanuit het college 

 Wethouder Oude Kotte heeft twee onderwerpen: 
Primeurfonds:het gaat om het open uitwisselen van informatie; per mail is de stand van 

zaken al doorgegeven. Eventuele vragen kunnen schriftelijk gesteld worden. Hij 
vraagt of dit dossier, i.v.m. de financiële overname woningen en fiscus 
afhandelingen, overgeheveld kan worden naar cie MISB . De fracties bespreken dit 
eerst en komen hierop terug. 

 
Burgerinitiatief: inhoudelijke aftrap 09 dec a.s.; open houding over uitkomsten over en 

weer; .ij de ter kennisname zijn de stukken toegevoegd. Mogelijke vragen kunnen 
schriftelijk via de griffie gesteld worden. 
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06 Presentatie „Maak Plaats‟ 
 De heer Paul Chorus geeft een (ver)heldere(nde) presentatie over de Zaancorridor.  

Aan de orde komen o.a. de mogelijkheden en kansen (vlindermodel), 10 
uitgangspunten, ieder station zijn kwaliteit met mogelijke impressies. 
 
Bijna alle partijen hebben één of meerdere vragen, waar uitgebreid op ingegaan 
wordt, zowel inhoudelijk (dhr. Chorus) als politiek getinte (wth. Stam). 
 
De presentatie wordt door de griffie nog aan dit agendapunt toegevoegd. 

07 Raadsvoorstel Strategische De Vaandel “De gebruiker is aan zet!” 

 In een uitgebreide 1
e
 ronde wordt uitvoerig ingegaan op de vragen van de 

verschillende partijen. Senioren Heerhugowaard geeft o.a. aan dat de tekst hier en 
daar wat „wollig‟ is en Nederland Duurzaam houdt een pleidooi om de duurzaamheid 
te benutten. 
 
In de 2

e
 ronde merkt GroenLinks het stuk als bespreekstuk aan, daar zij het idee 

hebben dat we 180
o
 de andere kant op gaan. Zeker gezien wat er de afgelopen jaren 

vastgesteld is bij De Vaandel en daarvoor De Vork,niet alleen beeldkwalitietsplan, 
maar ook met name voor wat betreft duurzaamheid. Als alles nu facultatief is/wordt 
en alles aan de gebruiker wordt overgelaten ((wat de ondernemer wil, er in wil 
investeren, op welke manier, hoe het eruit moet zien, etc.)  
 
Waarop de wethouder aangeeft dat de notitie echt als uitgangspunt wordt gebruikt 
 
Advies raadscommissie: Bespreekstuk voor de gemeenteraad. 

08 Rondvraag 

 Er zijn geen vragen. 

09 Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 22.14 uur 

10 Ter kennisname: 

  

 


